
Zasedání VV OSH Klatovy, konané dne 5. 2. 2025 – Klatovy 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 
VV schvaluje 

 
125/25.  Zapisovatele zápisu Milana Klečku       - 11 hlasů pro. 
126/25. Ověřovatele zápisu ze zasedání VV OSH: p. Přinda Jaroslav, Zelenka Antonín  - 11 hlasů pro. 
127/25. Program dnešního jednání       - 11 hlasů pro. 
128/25. Návrh na vyznamenání        - 11 hlasů pro. 
129/25. Návrh na usnesení        - 11 hlasů pro. 

 
VV ukládá 

 
25/25.  Starostovi a náměstkům zajistit společné zasedání členů VV, OR, OKRR, starostů a velitelů okrsků, které se bude konat 

25. 3. 2025.          
26/25. Kanceláři OSH vydat na společné zasedání Zpravodaj č. 1/2025 
 

 

VV bere na vědomí 
 

 
235/25. Provedení kontroly plnění usnesení z posledního VV, které provedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček.  
236/25. Informace starosty OSH p.  Jaroslava Šimáčka o proběhnutých VH v jednotlivých sborech a okrscích a diskusní příspěvky 

p. Václava Laška, p. Stanislava Míška, p. Milana Klečky, p.  Alberta Jíry, p. Václava Drhy, p. Jaroslav Přinda. 
237/25. Informace starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka o dokumentu „Hlášení o činnosti sboru“ a nezaplacených členských 

příspěvcích. 
238/25. Seznámení s čerpáním rozpočtu za rok 2024, které provedl předseda OKRR p. Václav Lašek. 
239/25. Informace předsedy OKRR p. Václava Laška o proběhlé inventuře a doplněné informacemi od starosty OSH p. Jaroslava 

Šimáčka. 
240/25. Informaci k přípravě soutěží plánovaných na rok 2025, kterou přednesl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. 
241/25. Informace starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka ohledně XXIII. Okresního hasičského plesu – 8. 3. 2025 v KD Horažďovice. 
242/25. Informace k plánovaným oslavám ve sborech, přednesl starosta OSH Jaroslav Šimáček. 
243/25. Informace starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka k plánovaným oslavám v roce 2025 a Oslavám sv. Floriána – 3. 5. 2025. 
244/25. Informace o poskytnutí daru SDH Zátor na oblast postiženou povodní, starosta OSH Jaroslav Šimáček. 
245/25. Diskusní příspěvky p. Josefa Veitha, starosty OSH p. Jaroslava Šimáčka, p. Václava Drhy, p. Františka Dleska, p. Františka 

Hroudy, p. Stanislava Míška. 
 
 
 
Seznámení členů VV OSH s usnesením z dnešního zasedání bylo o tomto hlasováno - 11 přítomných členů VV bylo pro. 
 
Účast na zasedání - 11 přítomných, 8 členů VV se omluvilo 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 

……………………………..……….              ………….……………………... 
       Jaroslav Přinda            Antonín Zelenka 
 
 
Zapsal: Milan Klečka, náměstek starosty OSH     V Klatovech dne 5. 2. 2025 
 
 
 
 
 
 



Z Á P I S 

 
z 19. zasedání Výkonného výboru OSH Klatovy, konaného 

dne 5. 2. 2025 v Klatovech. 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
 

Všechny přítomné přivítal starosta OSH p. Jaroslav Šimáček a zahájil jednání. Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček 

představil program jednání, a bylo o něm hlasováno. Zapisovatelem byl zvolen a zároveň odhlasován p. Milan 

Klečka, jako ověřovatelé byli odhlasováni: p. Přinda Jaroslav a p. Zelenka Antonín.  

Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček provedl kontrolu plnění usnesení z posledního VV a bylo vyhodnoceno, že veškeré 

úkoly byly splněny, nikdo neměl žádné další připomínky.  

Vyhodnocení valných hromad sborů a okrsků provedl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček kladně. K tomuto bodu byla 
otevřena diskuse, do které se přihlásili p. Václava Laška, p. Stanislav Míšek, p. Albert Jíra, p. Jaroslav Přinda, p. 
Milan Klečka, p. Václava Drhy a zhodnotili průběh valných hromad v jejich okrscích taktéž kladně. 
 
Starosta OSH p. Jaroslav Šimáček seznámil přítomné s předáváním hlášení o činnosti a placení čl. příspěvků a 
zároveň upozornil na sbory, které nemají splněno.  
 
Vedoucí OKRR p. Václav Lašek seznámil přítomné s čerpáním rozpočtu za rok 2024. Hospodaření OSH za rok 2024 

skončilo s přebytkem cca 311 800 Kč. Poskytnuté dotace od Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy, NAS, 

Ministerstva vnitra a Města Klatovy byly ve výši 229 720 Kč a dotace poskytnuté Plzeňským krajem ve výši 

776 000 Kč. Veškeré dotace byly vyčerpány v souladu s účelem jejich poskytnutí.  

Dále všechny přítomné seznámil s průběhem a výsledkem inventury. Komise začala fyzickou kontrolou majetku 

dle účetnictví v kanceláři OSH, kde nebyly shledány žádné nesrovnalosti. Tento postup byl následně aplikován i ve 

skladu v přízemí domu a také na útvaru HZS Plzeňského kraje – územního odboru Klatovy a Sušice. Komise 

shledala vše v souladu s účetnictvím. O majetek a zařízení je řádně pečováno.  

S přípravou soutěží v roce 2025 všechny seznámil starosta OSH p. Jaroslav Šimáček a upozornil na problém 

se zajištěním pořadatelů okresní soutěže mužů a žen. Ostatní soutěže jsou v rámci pořadatelství zajištěny. Veškeré 

informace o soutěžích budou zveřejněny ve zpravodaji 1/2025. 

Příprava soutěže PHL proběhla na zasedání OORR a je naplánováno 11 kol, z toho dvě v PS. Vyhodnocovat se 

budou všechny soutěže dohromady.  

Znovu se ujal slova starosta OSH p. Jaroslav Šimáček a podal informaci ze zasedání komise pro přípravu plesu.  

Bylo apelováno na zajištění tomboly přes jednotlivé členy OR a VV.  

Seznam jednotlivých oslav ve sborech přednesl starosta OSH p. Jaroslav Šimáček. Především upozornil na oslavy 

sv. Floriána, které se budou konat 3. 5. 2025 u příležitosti oslav 150. výročí založení SDH Strážov. Upozornil 

všechny, aby včas nahlásili termíny na OSH.  

S přípravou Společného zasedání VV, OR, OKRR, starostů a velitelů okrsků OSH Klatovy (SZ) všechny seznámil 

starosta p. Jaroslav Šimáček. Řízením byl pověřen náměstek starosty p. Josef Noha a bylo rozhodnuto o seznamu 

pozvaných hostů. Kancelář OSH připraví zpravodaj a potřebné materiály. 

K bodu různé se vyjádřil starosta p. Jaroslav Šimáček a informoval o poskytnutí daru v částce 10 000,- Kč 

SDH Zátor, který byl postižený povodněmi v září 2024. 

Do diskuse se přihlásil p. František Hrouda. Seznámil přítomné s problémem ohledně členského příspěvku na 

sport, který vznesli členové sborů na VH okrsku. K tomuto bodu vystoupil p. František Dlesk, p. Stanislav Míšek a 

p. Josef Veith. Celou situaci vysvětlil starosta Jaroslav Šimáček, což bylo diskutujícími pochopeno. P. František 

Dlesk seznámil přítomné s možností získání odbornosti hasič III. a II. stupně, které se bude konat v Žichovicích. 

Dále také všechny seznámil s možností proškolení rozhodčích TFA a CTIF. Termíny a místa konání budou 

upřesněny na SZ. 

 



Dále v diskusi vystoupil vedoucí AZH p. Václav Drha, který seznámil přítomné s činností aktivu a plány na rok 2025. 

Byl projednán seznam návrhů na vyznamenání, bez připomínek. Výjimkou byl návrh na udělení vyznamenání pro 

p. Pavla Lukeše z SDH Petrovice u Sušice, který byl vrácen k přepracování. 

Na úplný závěr starosta OSH p. Šimáček poděkoval všem přítomným za účast a jednání ukončil.  
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
……………………………..….         ………….……………………...      

Jaroslav Přinda                        Antonín Zelenka 
 
 
Zapsal: Milan Klečka, náměstek starosty OSH    V Klatovech dne 5. 2. 2025 
 

 


